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Date  15 October 2024 

Announcement   ي دولة الإمارات
 
كات الذكاء الاصطناعي الناشئة" ف  "بريسايت" تطلق برنامج "مسّرع شر

 

Presight Launches Unique UAE Presight AI-Startup Accelerator at Expand 

North Star 

 Information  ي مجال تحليل البيانات الضخمة باستخدام الذكاء  أعلنت
كة الرائدة ف  "بريسايت"، السرر

كات   ي المنطقة، اليوم، عن إطلاق برنامج "مسّرع بريسايت لسرر
الاصطناعي التوليدي ف 

ي دولة الإمارات العربية المتحدة
 .الذكاء الاصطناعي الناشئة" ف 

كات الذكاء الاصطناعي  ي دولة الإمارات لسرر
وسيوفر برنامج المسّرع الفريد من نوعه ف 

ات، وموارد تكنولوجية، وفرص للتواصل كات مختارة   مع الناشئة ما تحتاجه من خبر شر

كة بريسايت، ومن منظومة مجموعة  نامج من البنية التحتية لسرر بعناية. ويستفيد البر

ي  كاء42"جر " للوصول إلى شبكة واسعة تشمل مؤسسات العملاء والسرر . 

ق   كات الذكاء الاصطناعي الناشئة" على منطقة السرر كز "مسّرع بريسايت لسرر وسبر

كات   ق آسيا وآسيا الوسطى، وي  هدف إلى دعم السرر الأوسط وشمال أفريقيا وجنوب شر

ي قامت بتطوير نماذجها الأولية، وهي مستعدة لاختبار السوق،  
الناشئة فيها، والت 

ي مجال المبيعات
 .وتوسيع نطاقها ف 

كات المختارة إلى برنامج المسّرع الذي يمتد لمدة    3وبعد عملية الانتقاء، ستنضم السرر

ي ذلك؛ الحوسبة عالية الأداء، وتمكير   
 للبنية التحتية، بما ف 

ً
 عالميا

ً
أشهر، ويوفر دعما

الوصول إلى الخدمات السحابية، وأمان البيانات الرائد على مستوى القطاع، والتعرف  

  " ي
ي ب  ي بر ة الأساسية، والمحوّل التوليدي مسبق التدريب" جر على النماذج اللغوي الكببر

 .والخوارزميات

كات الذكاء الاصطناعي الناشئة" إمكانية الوصول   كما يتيح " مسّرع بريسايت لسرر

، مع دعم من نوع مركزي، وإمكانية التفاعل مع  ي قطاع الذكاء الاصطناعي
والتوجيه ف 

ي  كات الناشئة الأخرى عبر منظومة "جر ي التخطيط لطرح  42السرر
". وسيساعد ذلك ف 

ي السوق، والتوسع، وتدريب المؤسسّير  والتكامل مع خط إنتاج  
المنتجات ف 

ة  ."بريسايت"، مما يؤدي إلى توليد فرص بيع وتواصل وتروي    ج متبادلة ومتمبر 

كات ناشئة متكاملة، مزوّدة   كات الناشئة بعد انتهاء برنامج المسّرع كسرر وستتخرّج السرر

بمنتجات تعمل بكامل طاقتها وفهم عميق لملاءمتها للسوق. وستعمل على تحقيق  

القيمة لعملائها بشكل فعال، وتصميم نموذج أعمال مستدام، يضمن لها تحقيق النجاح  

 .على المدى الطويل

Presight, the region’s leading big data analytics company powered by 

Generative AI, has today launched the Presight AI-Startup Accelerator, to 

support the next generation of AI companies.  
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This unique UAE program, dedicated to artificial intelligence start-ups, 

will offer much needed expertise, technological resources and networking 

opportunities to carefully selected businesses. It leverages Presight’s 

infrastructure and the wider G42 ecosystem to tap into a network of 

institutional customers and partners.  

The Presight AI-Startup Accelerator will focus on companies from the 

MENA region, South-East Asia, and Central Asia and is intended to 

support companies that have developed a prototype, are ready to test 

the market, and scale their sales efforts.  

Following a selection process, chosen businesses will join the 3-month 

acceleration program, which provides world class infrastructure support, 

including high-performance computing, access to cloud services, industry-

leading data security and exposure to foundational LLMs, GPTs and 

algorithms.  

The Presight AI-Startup Accelerator also offers invaluable AI industry 

access and mentorship, with hub-type support and engagement with 

other startups across the wider G42 ecosystem. It will help with go-to-

market planning, scaling, founder training and integration with Presight’s 

own product pipeline, generating outstanding cross-selling, networking 

and promotional opportunities.  

‘Graduates’ will leave the accelerator program as mature startups with 

operational products, having found their market fit, proven their 

customer value and with a working business model. 

 


